
Bestyrelsesmøde 2. okt 2024. 
Deltager; Richard, Flemming, Karen, Inga og Bodil, Fraværende er Lene 
 
 
Inga er i gang med at teste forskellige besætning i bestræbelserne på at tilegne sig mere viden om vaccinen 
mod bluetongue. 
Der deltager 13 besætninger, heraf er 11 besætninger testet positive. Den ene besætning er en 
kvægbesætning. 
De 13 besætninger er både vaccinerede og ikke-vaccinerede besætninger. 
SSI vil gerne undersøge prøverne gratis mens udgifter til selve blodprøvetagningen og materialer skal 
afholdes af andre. 
Flere foreninger har tilkendegivet at de gerne vil hjælpe med at dække udgifter. 
Vores forening har modtaget knap 35.000 efter nedlæggelse at Sjællandske Fåreavleres Fond og man kunne 
bruge et beløb til denne bluetongue-vaccine-undersøgelse. 
Inga klarlægger hvilke udgifter der er og vi går videre med dette. 
 
Ulddagen blev afholdt med rigtig go succes. Megen snak på tvær af deltagere. Flere aldersgrupper 
repræsenteret. Megen interessant viden blev formidlet og der var godt gang i praktikken omkring filtning. 
Flere deltagere ønskede endnu en ulddag, måske en gang i det tidligere forår. 
Flere ville gerne ha´ et emne om HVAD man specifik kan bruge sin egen uld til. 
Strikkecaféen står for at arrangere ny ulddag. 
 
Ormetælling på søndag d. 7.oktober med infoom  bluetongue-situationen.  
Måske er det sidste tælling i år, men Inga lodder stemningen og taler med Hans-Erik om datoer for 
afslutning og opstart i det nye år. 
 
26. maj er der vandretur med naturvejleder Marie Roland. Det skal på facebook igen, når ormetællingen er 
ovre. 
 
Bodil sender skriv vedr. arrangementer til Inga til udprint og uddeling til ormetælling. 
 
Karen har kontakt med Nyvang vedr. et muligt samarbejde en gang i efteråret og nogle nye emner til 
Remisen. Godt hvis vi kan bruge hinandens idéer lidt på tværs. Karen holder kontakten og forsøger at finde 
tid for at møde. 
 
Richard har deltaget i Store Frødag på Gjorslev Gods med får. Ikke den helt store interesse for fårene….. 
 
Mht. folder har vi aftalt at skrive stikord og tanker ned og forsøge at samle disse. Det behøver ikke at være 
noget forkromet eller dyrt, men nogen gange er det godt med et papir at dele ud. 
 
Vedr. forespørgsel på medicinhåndteringskursus så bør Inga spørge dem, der kommer til ormetælling på 
søndag. Flemming kigger efter materiale som vi tidligere har brugt. 
 
Flemming tjekker hvad der skal stå på, hjemmesiden vedr. kontingent i 2025. 
 
Tak for et godt møde, 
Ref. Bodil 
 
 

 

 


